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kabelová televize

Obec letos ukončila provozování kabelové televize.

Novým provozovatelem se stala společnost KATRO

servis s.r.o., která tuto činnost provozuje i

v některých okolních obcích. V současných dnech
jsou podepisovány smlouvy jednotlivých

domácností na další provoz kabelové te]evize. Do

budoucna by měl bYt po kabelu přenášen i

internet. Chtél bych na tomto místě velice
poděkovat p. Jiřímu Doležalovi za dlouhá léta, kdy

se staral o provoz kabelové televize. Vím, že to
vůbec neměljednoduché, neboť udržet kva]itu

přijímaného signálu alespoň na nějaké slušné

úrovni byl někdy nadlidský výkon, protože signál

z okolních vysílačů bylvelice sporadický hlavně

v období inverze. Takže ještě jednou veliký dík.

covídová situace

Díky infekci COV|D t9 prožíváme všichni velice
složité období. Zanedlouho to již bude rok, co byla
vyhlášena první opatření. Všichnijsme si mysleli a

věřili, že do léta bude vše v pohodě a život půjde
dál, stejně jako před tím. Bohužel, ukázalo se, že
infekce tu je nadále a po létu udeřila s podstatně
větší silou zjara. Vnaší obci je situace celkem
v normáJe. Několik onemocnění jsme tu měli, ale
zatím vše proběhlo, v rámci daného, celkem
dobře. Prosím tedy na tomto místě všechny trvale
žijící občany i rekreanty, aby maximálně dodržovali
vládní nařízení, ač se nám často mohou jevit jako
zmatečná nebo nedomyšlená. Jenom tak se nám
totiž podaří tuto nelehkou dobu přečkat bez
nějakých větších následků. Vím, že to není snadné
a že to již trvá hodně dlouho, ale prosím vydržme a
dočkejme se lepších časů.

Jubilanti

Po dobu vyhlášení nouzového stavu a s tím

spojenými omezeními nebudeme jubilantům

předávat balíčky k jejich kulatým narozeninám.

Balíčky předáme po skončení omezení.

Opravy hřbitovů

Také v letošním roce pokračovala oprava hřbitovní
zdi na Horním Polubném. Tato akce se již blíží
zdárně ke svému konci a tak bych chtěl poděkovat
firmě Carela s.r.o. za velice dobře provedenou
práci. Letos se také vyměnil plot a vrata na

hřbitově u Tesařovského kostelíka. Tuto akcisi vzal
na starost p. Vlastimil Plecháč, jehož zaměstnanci
práce prováděli. Vyrovnání žulových sloupů na

zavěšení plotu provedl Josef Friedrich. Nová vrata
se znakem obce Kořenov dodala celé akci punc
dokonalosti. Všem, kteří se na opravě podíleli,
patří veliký dík.

Vánoční svátky

Zas po roce jsou tu vánoce. Přejeme všem krásné a
klidné prožití vánočních svátků, pohodu a hlavně
zdraví. Do nového roku pak hodně optimismu a

víru, že bude zase vše v pohodě a klidu jako
v minulosti.

Zprávy a zprávičky pro Vás
ve spolupráci se §tarostou

připravil Stanislav Pelc
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GRATUlácE

V měsíci prosinci

TRMALoVÁ Běla

HNYKOVÁ Jana

snvíxovÁ věra

své jubileum slavili a slaví :

Jubílanti, kteří si nepřejí být na stránkách Kořenovského zpravodaje zveřejněni, prosíme, aby se
ozvali osobně či telefonicky - OÚ Kořenov (tel.č, 483399035)
Bohužel v této ,cavidové době' nelze předávat dárkové balíčky jubilantům, až tato doba pomine

úmnrí
Bohužel život pfináší i chvíle smutku. V poslední době jsme se rozlouěili s našimi
spoluobčany :

zAvADlLOvÁ Marie
KOčíJosef

Čest jejich památce
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USNESENÍ
z jednání zastupitelstva Obce Kořenov konaného dne 14.10.2020

Zastupitelstvo obce schvaluje:
1 .1 .1. přidělení stavebního pozemku L.C., Příchovice

ě.u.136120,7xano
I.1.2. přidělení stavebního pozemku D.B., Příchovice

č.u. 137l20,7 x arto
1.1.3. přidělení stavebního pozemku pro stavbu rodinného domu manželům Š.aP.H.,

Opatovice n.L. zapodmínky trvalého pobýu v obci celé 6-tičlenné rodiny při podpisu
smlour,ry za cenlJ odvozenou
č.u. 138/20, 6 x ano, 1 xne

I.2. zárĚr prodeje části ppč. 22712 k.ú. Příchovice u Kořenova
ě.u.139120,'7 xano

1.3. zámér prodeje části ppč. 20019 k.ú. Příchovice u Kořenova dle GP č.725-23812020
označenou jako ppč. 200lI0 k.ú. Příchovice u Kořenova
č.u.140120,7 xano

1.4. zám& prodeje pozemků ppč. |07111, ppč. I07I|I4 a ppč. 107112 vše v k.ú. Polubný
č.l. I4Il20, 6 x ano, 1 x ne

1.5. napojení budoucích novostaveb na ppč. 29217 a292l4 k.ú. Příchovice na Kanalizaci
příchovice
č.u.I42l20,7 xano

1.8. Smlouvu o zŤizení věcného břemene na pozemku ppč.343319 k.ú. Příchovice u
Kořenova pro vedení Vodovodu Příchovice za jednorázovou úhradu 1000 Kč.
ě.u. I43l20,7 x ano

I.I2. Smlouvu ě.1625lULBl2020 o bezúplatném převodu pozemku ppč.152613 k.ú.
Polubný z vlastnictvi Čn -ÚraOu pro zastupování státu ve věcech majetkových do
vlastnictví obce kořenov
č.u. l44l20,7 x ano

1 .13. prodej části pozemku ppč. 1085/5 označeném dle geometrického plánu č. 1390-
2664l2o20jako ppč. 1085/8 k.ú. Polubný J.Š., Kořenov za Qenu 5O,-Kělm2 pro
místního občana.
č.u.I45l20,7 xano

I.14. prodeje pozemků ppč.324616, ppč. 324617 a ppč. 3246ll k.ú. Příchovice u Kořenova
V.B., Kořeíoy za cenu 150,- Kč s přičtením 2 mil. Kč a uzavřením smlouvy
s podmínkami obce a notářským zápisem.
č.u.146120,7 xano

3.1. Rozpočtové opatření č. 4, kíeým dojde
naqýšení výdajů o 500 000,- na celkové výdaje 35 0l2 029,-
nalýšení financování o 500 000,- na celkové financování I 872 230,-
a změně závaznýchukazatelů dle návrhu.
č.u. 147l20,'1 x ano

3.2. zadání projektu zbrojnice Příchovice doc. Ing. arch. Jaroslalu Daďovi Ph.D.
č.u.I48l20,7 xano

3.3. vypsat výběrové řízenínanátér střechy budovy obecního úřadu.
č.u. 149120,7x ano

3.4. zadatpoptávku na nátěr střechy pětidomků
ě.tl. l50l20,7 x ano

3.5. žádostna Ministerstvo obrany o zřízenípietního místa -kážu rozhledny Štěpar*a
ě.u.I5Il20,7 xano



3.6. podání žádosti o uživáni části pozemku ppč. 3456lI k.ú. Příchovice u Kořenova kolem
roáledny Štepanka
č.u. I52l20,7 x ano

3.7. úhrady polovičních nakladů na zptacování statického posudku a rentgenu kŤiže u
rozhledny ŠtOpa*a.
č.u.l53l20,7 xano

Zastupitelstvo obce doporučuje:

I.6. uzavření nájemní smlouvy s M.F., Příchovice na pozemek ppč. 395lI k.ú. Příchovice u
Kořenova za cerIů 15 tis. ročně pto zázemi penzionu a restaurace Hvězda
s parkováním pro hosty.
č.u. I54l20,7 x ano

1 . 1 0. uzavřeni náj emní smlour,y na část parkoviště U Slavie ppč. 53212 v rozsahu 200 m2 na
dobu určitou do 15.12.2020 za protislužbu: úpral.u svahu parkoviště s termínem do
konce záŤí202I.
č.u. I55l20,7 x ano

Zastupitelstvo obce zamítáz
1.5. napojení budoucích novostaveb na ppč. 29217 a29214 k.ú. Příchovice na Vodovod

příchovice

č.u.156120,'I xne
I.7. zŤízeni věcného břemene na ppč. 287 k.ú. Příchovice u Kořenova u čp. 159 pro přístup

k plánované novostavbě služeb na ppč. 29218 a292l6
č.tt. I57l20,7 x ne

I.9. pronájem bytu č. 4 v čp. 829 Kořenov
č.u. 158/20,7 xne

1.11. zajištění připojení domu čp.922 nakana|izační řad.
č.u.I59l20,7 xne

4.I0. nákup nového plynového kotle pro ěp. 905 Kořenov.
č'u' 160120'7 xne 

USNESENí
z jednání zastupitelstva Obce Kořenov ze dne 18.1,1.2020

Zastupitelstvo obce schvaluje:
1.1. podnět k pořízení Změny ě.2Uzemního planu Kořenov dle předloženého obsahu

č.u.161120, 9 x ano
I.2. prodej části pozemku ppč. 1085/5 označeném dle geometrického plánu č. 1390-

2664l2020jako ppč. 1085/8 a část ppč. 1087/1 označeném stejným geometrickým
plánem jako ppč. t087ll8 vše v k.ú. Polubný SJM V. a J. Š., Kořenov za cenu 50,-
Kčlm2 pro místního občana.
č.u.162120, 9 x ano

1.3. prodeje pozemků ppě.162 appč. 164 S.E., Polubný zacenlJ 6,- Kč zam2 pro místního
občana.
č.t1.163120, 9 x ano

I.4. prodej části pozemku ppč.20019 dle geometrického plánu č. 725-23812020 jako ppč.
200lI0 k.ú. Příchovice u Kořenova pro stavbu rodinného domu dle podmínek obce za
cenu 150,- Kě lm2 s přičtením 2 mtl. Kč uznaným závazkemD.B., Příchovice.
ě.u.164120, 9 x ano



1.5. prodeje pozemků ppč, |07Il1, ppč. I07|12 appč. l07lll4 v k.ú. Polubný zacenlJ
1000 Kč/m2 SJM P. a Š. H., Opatovice nad Labem s podmínkou přihlášení k trvalému
pobytu celé rodiny v obci.
ě.u. 165120, 8 x ano, 1 x ne

1.7. zámér prodeje pozemku ppé. 1326 k.ú. Desná III
č.u.166120, 9 x ano

I.9. odložení jednaní o prodeji pozemku ppč.537 k.ú" Příchovice u Kořenova do doby
převedení části plochy stavební v plochu nestavební"
č.u.167120, 9 x ano

3.2. odkoupení budoly byvalé benzínové stanice čp.934 na stpč. 1380 s příslušenstvím
v k.ú. Polubný za cenv 1,- Kč
č.u.168120, 9 x ano

3.3. zadáni qýměny vrat garáží a dílen u Obecního úřadu firmě s nejlevnější nabídkou Azet
Group s.r.o.
č.u.169120, 9 x ano

3.4. zadání projektu pro územniŤizeni na rekonstrukci čistírny odpadních vod
v Příchovicích firmě Ekona spol. s r.o.
č.u.170120, 9 x ano

3.5. nákup parkovacího automatu na parkoviště u kravína Příchovice za cenu l90 tis. Kč.
ě.u.17ll20, 9 x ano

4.3.I. odměnu Luboši Markovi ve výši dvojnásobku jeho měsíční odměny starosty za
úspěšné čerpání dotačních fondů pro obec
ě.u. I72l20, 8 x ano, 1 x zdržel

4.3.2. navrhuje odměnu Stanislar,u Pelcovi ve výši dvojnásobku jeho měsíční odměny
místostarosty za úspěšné čerpaní dotačních fondů pro obec.
ě.u. l73l20,'I x aíto, lx zdrže|, Ix ne

4.I2. dodatek ke smlouvě o dílo s Ing. arch. J.D. pro výkon projekční a architektonické
činnosti pro Obec Kořenov
ě.u.174120, 9 x ano

4.13. zadánívizlalizace a projekce objektu hasičské zbrojnice Příchovice Ing. arch. J.D.
ě.u.175120, 9 x ano

Zastupitelstvo obce doporučuje:

1.10. uzavŤeni nájemní smlouvy s P.P. Příchovice na část pozemku ppč.176 v k.ú.
Příchovice u Kořenovazapodminek původní nájemní smlouvy s J.Z., Příchovice.
č:1.176120, 9 x ano

1.1 1 . uzavŤeni nájemní smlouvy na pozemek ppč. 1505/1 k.ú. Polubný se společností
KATRO SERVIS spol. s r.o. za cenu 1,- Kč ročně.
č.1.177l20, 9 x ano

Zastupitelstvo obce zamítáz

I.4. prodej části pozemku ppč. 20019 a části pozemku ppč.22712 v k.ú. Příchovice u
Kořenova J.R., Praha
č.u.l78l20, 9 x ne

1.6. zártér prodeje pozemků ppč.2925lI a2924 k.ú. Polubný
č.u. 179120, 8 x ne, lx zdržel

1.8. zámér prodeje pozemku ppč.I79l1k.ú. Polubný
č.u. 180/20,9xne



něco pro naše nejmenší čtenaře
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Zlatá popelnice 2at9 - známe nejlepší města a obce v třídění odpadů

Výsledky již 15. ročníku soutěže v třídění odpadů v Libereckém kraji Zlatá popelnice zná své vítěze.
Nejlépe si v roce 2019 vedli v Albrechticích v Jizerských horách, v Jablonci nad Jizerou a v Rokytnici
nad Jizerou.

SoutěŽ Zlatá popelnice je určená obcím v Libereckém kraji, které soutěží v množstvívytříděného odpadu.
VyhlaŠovatelé, Liberecký kraj a Autorizovaná obalová společnost EKO-KOM, d.s., chtějí jejím
prostřednictvím motivovat obce ke zvýšení množství vytříděných odpadů z domácností. 15. ročník
proběhl pod záŠtitou člena rady Libereckého kraje pana Jiřího Lóffelmanna z resortu životního prostředí,
zemědělství a rozvoje venkova, a doznal proti předešlému ročníku dvě zásadní změny. První se týkala
Úpravy velikostních skupin, ve kterých se soutěží. Nově jsou obce a města rozděleny do tří velikostních
skupin, a sice obce do 500 obyvatel, obce do 2000 obyvatel a obce nad 2OOO obyvatel. Druhou novinkou
je ocenění obce z každého okresu kraje za přínosný počin v hodnoceném roce na poli odpadového
hospodářství, který přispěl ke zkvalitnění systému tříděného sběru.

Výsledky třídění odpadů v Libereckém kraji

V roce 2019 vytřídil v průměru každý obyvatel Libereckého kraje 24 kilogramu vytříděného papíru,1'l,,2
kilogramu plastů, 13,7 kilogramů skla, 23,6 kilogramů kovů a půl kilogramu nápojových kartonů. To je
tedy celkem 73 kilogramu vytříděného odpadu, což je o téměř 8 kilogramů více než průměr ČR. Tento
výsledek řadí Liberecký kraj na 4. příčku v pomyslném pořadí krajů. V třídění papíru dosáhnul Liberecký
kraj meziostatními krajidokonce na druhou příčku - lepšíbyl pouze kraj Pardubický, kteryí byl lepšíještě
o půl kilogramu.

PřestoŽe se v soutěži na předních příčkách neumístila krajská metropo|e, je patrné, že třídění odpadů
není lhostejné ani obyvatelŮm Liberce. Proti roku 2018 se loni podařilo vytřídit každému obyvateli města
navíc o jeden kilogram plastů. To představuje meziroční nárůst této vytříděné komodity o více než 100
tun. Skla se loni v krajském městě vytřídilo proti roku 2018 o téměř 70 tun více.

V Libereckém kraji mají obyvatelé v současné době k dispozici téměř 12 30O veřejně dostupných
barevných kontejnerů a menších nádob na třídění odpadů umístěných přímo u domů. V roce 20J.9 bylo
v rámci spoleČného projektu Libereckého kraje a AOS EKO-KOM, a.s. zakoupeno a instalováno dalších
259 nádob v hodnotě téměř 1,8 mi|. Kč. Jedno průměrné, veřejně přístupné, kontejnerové hnízdo slouží
v současnosti pro 132 obyvatel.

pravidla soutěže

Do soutěŽe jsou zařazeny všechny obce v kraji, které mají uzavřenou smlouvu o zajištění zpětného
odběru a vyuŽití odpadŮ z obalŮ se společností EKO-KOM, d.s. - aktuálně je to 21,4 měst a obcí. Každý
roČník je automaticky zahájen prvním dnem kalendářního roku a probíhá po celých 12 měsíců. Finanční
odměnu od AOS EKO-KOM, a.s. získají první tři v každé kategorii. Všichni finalisté obdrží zcela nové
originální poháry, které vzešly z autorské soutěže na Střední uměleckoprůmyslové škole sklářské
v Kamenickém Šenově. Tentokrát vznikly podle návrhu, který byl v loňské autorské soutěži na druhém
místě. Tyto poháry věnoval do soutěže Liberecký kraj.

První kategoriíjsou obce do 500 obyvatel (celkem 5 finalistů).
Druhou kategorií jsou obce od 501do 2000 obyvatel(celkem 5 finalistů).



Třetíkategoriíjsou obce nad 2 000 obyvatel (celkem 5 finalistů)

vÝsLroxy sourĚžr zLRrÁ poprLNlcr zorg

oBcE Do 500 oBYVATEL

1. místo

2. místo

3. místo

4. místo

5. místo

Obec Albrechtice v Jizerských

obec Bedřichov

obec vítkovice
Obec Paseky nad Jizerou

obec Jestřabí v krkonoších

horách 30 000,- Kč

20 000,- Kč

10 000,- Kč

věcná odměna

věcná odměna

oBcE oD 501 Do 2000 oBYVATEL

]-, místo

2. místo

3. místo

4. místo

5. místo

MĚSTA NAD 2OOO OBWATEL
]_. místo

2. místo

3. místo

4. místo

5. místo

Město Jablonec nad Jizerou

obec Malá skála

obec kořenov

Město Harrachov

obec Čistá u Horek

Město Rokytnice nad Jizerou

Město Jilemnice

Město Lomnice nad Popelkou

Město Semily

Město Jablonné v Podještědí

30 000,- Kč

20 000,- Kč

10 000,- Kč

věcná odměna

věcná odměna

30 000,- Kč

20 000,_ Kč

10 000,- Kč

věcná odměna

věcná odměna

10 000,_ Kč

10 000,- Kč

10 000,_ Kč

10 000,- Kč

pŘíruosruÝ počlN NA poLl oDpADovÉHo HospoDÁŘsrví
Okres Česká Lípa

okres Jablonec nad Nisou

okres Liberec

Okres Semily

Kontakty pro média:

lng. lda Svobodová, koordinátor
TeI.: 602 964 364,
e-m a i l : id a. svobodov a@ e n v i con. cz

EKO-KOM, a.s.
Lucie Múllerová, tisková mluvčí:
Tel.: 602186 205
e-m ail : l u ci e. m ul le rov a@ekokom. cz

Obec Stvolínky

obec vlastiboř
obec Hlavice

Obec Kacanovy

2
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Konec PODZ|MU a příchod "paníZimy".

S dětmi v naší mateřské škole pozorujeme odlet ptactva, přípravu na přezimování, účinky
povětrnostních vlivů, porovnávání rozdílů (léto x zima), vztah k přírodě - možnost ochrany přírody.

Svět kolem nás je plný nádherných přírodních jevů, nad ktenými žasne rozum a srdce pookřeje, když

se toto všechno naučíme kolem sebe vnímat. Velkým přínosem jsou pro děti právě hry v přírodě,

které jim přinášejí radost.



ADVENTNí oBDoBí - doba očekávání.

V rozhovorech s dětmi vycházíme z pojmu "Advent", ze zážitků z Mikuláše, postupně děti

seznamujeme s vánočními zvyky a tradicemi, upevňujeme mezilidské vztahy, připravujeme radostnou

atmosféru a volíme činnosti zájmové, slavnostní a láskyplné.
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Marie Kučerová, MŠ Polubný



Měsíc prosinec pranostikv

Studený prosinec - brzké jaro.

Prosinec, když je mu zima, halí se v bílý kožich.

Vane-li v prosinci vítr východní, špatnou naději mají nemocní.

Když prosinec bystří, po vánocích jiskří.

Je-li prosinec deštivý, mírný a proměnlivý, není se kruté zimy třeba báti.

Prosinec promšnlivý a vlahý, nedělá nám zima těžé hlavy.

Prosinec naleje a leden zavěje.

Prýští-liještě v prosinci bříza, nemívá zima mnoho síly.

Mrazy, které v prosinci brzy ochabnou, znamenajízimu mírnou.

Jaký prosinec, takové jaro.

Jaký prosinec - takový červen.

Hřměnív prosinci zvěstuje silné větry.

Když v prosinci hrom ještě hučí, rok příštístále vítr fučí.

Jaké zimy v prosinci, taková tepla v červnu.

Je-li v prosinci Mléčná dráha jasně a zřetelně viděti, bude rok budoucí údorný; je-li však částečně

vidite]ná, nebude mnoho obilí a vína.

Mléčná dráha v prosincijasná, bude v příštím roce úroda krásná.

Po studeném prosinci bývá úrodný rok.

Není-li prosinec studený, bude příští rok hubený.

Když v prosinci mrzne a sněží, úrodný rok na to běží.

Mraziuý prosinec, mnoho sněhu, žiznivý roček bude v běhu.

V prosinci-li zima, sníh-li hojně lítá, hojnost všady bývá žita. ,,,] .|: , _ ,

Prosinecsesněhemnapěšině,žitkojenakaždérr,ýšině. r É],J,,:l,: , " "-! -, ji-l." ]-

Mnoho sněhu v prosinci - mnoho ovoce a trávy.

Pošmournýprosinec,dobréjeznameníprosady,lučinyivšechnoosení.

Jsou-liv zimě po cestách ledy, podaří se výborně zelí.



Ze života kořenovské školy ve fotografiích LXVll

Od 14. Yíjna 2O2O jsme se letos již podruhé pustili do distančního vzdělávání. A zvládli jsme
to! Moc děkujivšem šikovným žákům, jejich rodičům i učitelům za perfektnípřístup k domácí
výuce. A jsme rádi, že se 30. listopadu 2020všichni žácivrátilizpět do školních lavic.





Krakonoš je vládce hor. Je proto potěšitelné, že Vlastivědné muzeum ve Vysokém nad Jizerou
připravilo výstavu "Krakonoš 100 x jinak", která se otevře 19. prosince2020.
Naši žáci se pod vedením paní učitelky Kopalové aktivně podíleli na pracích k této výstavě.
Určitě stojí za pozornost dva Krakonoši z látky a dřeva vytvoření v naší škole. Zajímaví jsou
i vládci hor v kreslené podobě. Tak určitě se musíte na tuto výstavu přijít podívat.

§w



4. prosince t. r. přišel před naši školu Mikuláš v doprovodu dvou andělů a čerta.
Mikuláš dětem vypověděl svůj životnípříběh starý již skoro dva tisíce let. Děti byly
obdarovány balíčky s adventním kalendářem a sladkostmi a za odměnu jim zarecitovaly
básničky. Na závěr pekelník rozsvítil stromek před školou,
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Do vánoční atmosféry se ponořila i budova kořenovské školy. Chodby jsou vánočně
vyzdobeny a v prvním patře je papírový vánoční stromeček a svítící anděl. l zde bylo nutné
dodržet hygienická nařízení, proto se každá třída vyfotila u stromečku samostatně.



Na závěr mi dovolte popřát vám krásné a klidné prožiti svátků vánočních, v novém roce
hodně zdtaví a živ otní pohody.

Mgr. Lenka Lipská, ředitelka školy



SMS INFO KANAL

Obec Kořenov zavádípro lepší informovanost svých občanů SMS InfoKanál.
Úč"le- je informovat o aktuálních důležitých událostech v obci pomocí SMS
zpráv do Vašich mobilních telefonů.

Zajistěte si tYo informace zaregistrováním prostřednictvím SMS , která je zpoplatněna dle
tarifu Vašeho operátora, nebo se zaregistrujte na webových stránkách obce pomocí webového
formuláře. Tento systém je pro Vás zcela zdarma, veškeré náklady hradí obec.

Chcete dostávat následující včasné informace :

* planované odstávky vody, vzniklých haváriích a stavu jejich řešení

* plánované přerušení dodávka el.energie

* termíny mimořádných svozů odpadu

* mimořádné změny v provozní době obecního úřadu

* aktuality z obecního úřadu

a další užitečné informace spojené se životem ve Vaší obci

TYTO SMS BUDOU ZASÍLÁNY ZDRAMA

Jak se registrovat pomocí SMS :

SMS ve tvaru :

REGIS TRUJmezeraJMENOmezeraPnÍruPN ÍmezeraČ ÁS TOB CEmezere Či SLOPOPISNÉ
odešlete na tel. číslo : 608539426

registrace pomocí formuláře na webových stránkách obce : www.korenov.cz

Je možné se přihlásit také v písemné podobě formuláře :

jméno a příjmení:

část obce.. ..číslo popisné.

číslo mobilního telefonu ..........
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příiem televizního signálu.

V Kořenově bylvždy problém televizního signálu. Proto obec vybudovala kabelový rozvod. Tento byl v
počátku analogorný a fungoval ke spokojenosti. Tento rozvod jsem společně s obcí provozoval. Při
přechodu na digitální vysílání jsem přestavěl systém na potřebné parametry.

Nyní po přechodu na systém T2(H265) nastaly vážné problémy. V rámci úspor kmitočtů vysílají

vysílače na stejném kmitočtu a pak se perou.

Nejhorší je K26,programy ČT, vysílač Ještěd má poloviční výkon než Krašov u Plzně. Proto i když je

signál silný, ale nekvalitní TV kolabují"

Tento problém je závislý na počasí. t\4ěření Radiokomunikací tento problém potvrdilo. Ovšem nikdo s

tím nechce nic dělat.

Radiokomunikace- není jejich problém, není rušení, jen špatně provedeno.

Hejtman LBC ani na korespondenci neodpověděl.

Náměstek hejtmana pověřil pracovníka KÚ -výsledek 0.

Senátoři se tímto nechtějí zabývat.

Poslanci vyslechli přislíbily pomoc - výsledek 0.

Čt ani neodpověděla.

Ombudsman zavolal, ale rnýsledek 0.

Navíc media spustila nepravdivé informace. To, že v kabelovém rozvodu se při přechodu nemusínic
dělat je blbost. Kabel je vodič s izolací a ten jen přenese to co do něho pustíme. Tím , že většina
těchto rozvodů bere pozemní signál musí být systém přijímačů T2.

Také nikdo z medií nechce tento problém zveřejnit. Zkoušeljsem mnoho reportérů ale marně.

Je fakt, že v Praze až na uýjimky systém funguje a proč se zab,ývat nějahýmivesničany.

Tento příjmový problém je také na Příchovících, ve Vysokém iv Rokytnici, ale ijinde.

Jelikož jsem nenašel následovníka pro provoz TKR, rozhodlijsme s obcí předat rozvod a provoz firmě
Katro Servis" Také bude vhodné po rozvodu přenášet internet" Toto jsme nemohli zajistit. Nové

technologie používajípro přenos optické kabely, které majířadu výhod. Tento provozovateltaké
postupně bude přecházet na optiku. Doufáme, že kabelorný systém bude nadále fungovat ke

spokojenosti občanů a já se zbavím tohoto břemene.

Jsou také jiné možnosti příjmu televizního signálu, ale to je věc výběru. V žádném případě nebudu

nikomu montovat anténu na individuální příjem, protože při tomto stavu budou občasné rnýpadky, a

pak budou telefonáty a stížnosti.

Doležal Jiří.



Inzerce rnzerce InZerce

Nabídka práce v Kořenově

Hledáme zaměstnance pro těžbu a
přibližování dřeva:

- pro práce s tažným koněm,
nejlépe zkušeného,,koň áka",
mohou být i amatéři s kladným
vztahem ke koním - zaškolíme

- těžaře, dřevaře s praxí

rnzerce }nZerce

Bližší informace Radek Šebesta te\.72L815008
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To se jen tak nevidí, jaký byl rok kovídí.

V Novém !"oce přejenre si, ať nastanou

Vám lepší časy.

přejí mladí hasiči z Fříe hovic
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Petra Černá, vedoucí MH



Jen dárlql od srdce mají své kouzlo.

No ano, je řeč o vánocích a jsou zase taóy - ovšem že v roce letošním se asi musíme trochu
přizpŮsobit daným podmínkám , těm zdravotním pak zejména! Dárky jako takové - vždycky
to nějak dopadne, to kouzlo. Ovšem že na straně druhé si ozřejmíme letos všichni, že to
vzájemné popřání ,, hodně zdraví" - to není formalita, všude, všemi a všem to bude vyřčeno
upřímně, od srdce!

,,YŽdy musíš néco zttatit a něčeho se vzdát", řekl a napsal básník, ovšem že humor by se
ztratit neměl, nikdy! Vzorovým příkladem nám může b}t nejenom Vlasta Burian, Jan Werich
Či Jaroslav Marvan - věřím, že občas ten humor zkusí každý znás aněkdy, tedy občas se to
povede. Kde Že to jako? No, opatrně doma, nebo u stolu štamgastů - já vím, je to trochu
rozdilné, ale může být i úspěšný pokus o humor i v hasičské či myslivecké schůzi.

Ale ne, to nemŮžu opomenout - první úterý v měsíci máme pravidelné setkání v hospůdce u
,,Bertíka" - to po našem - na Příchovicích senioři, ale převládají tu seniorky. To by se snad
divila kněžna Libuše a chválila by nás Marie Terezie. Věřte moji milí a milé rovněž, i tady,,u
nás" v tomhle houfu snad vždycky k nějakému tomu humoru dojde. Tenkrát, to bylo tak.
Přišel jsem do té ,,schůze" tuším, že poslední, ale už na chodbě jsem postřehl, že je v lokálu
plno. Dalo se to čekat - venku bylo ,,pošmourno", takže ipříchovičtí pražáci či pražští
příchováci se tu v teple a suchu ukryli.

Vstoupil jsem do lokálu, hned ve dveřích jsem na sebe upozornil halasným pozdravem všem
a hmul jsem se k,,našemu" stolu vlevo vzadu. Okázale jsem se zdravil s,,mým týmem" -
okázale proto, že nás,,vesničany" sledovali se zájmem, nevím jakým ti ,,lufťáci". tJ našeho
stolu - divadýlko - jsem si okázale potřásl rukou postupně se všemi a jmenovitě, asi takto.
VÍtám se u vás pane emeritní starosto, prvořadě zdravímtéžvás paní emeritní poštmistrová a
vás ostatní obyčejné zdravim já, obyčejný, tj.bez titulu, též! To je tak, básník by řekl _ jsi
potřebný Či potřebná zdeu cesty jak tamti či tamty nazahradé! Takový jsem já,nedokážu
nepochlubit se ,,cizím peřím", snad proto, že něco na tom všem Je. Periferním mrknutím jsem
si ověřil, že j sme sledování * nevím, zda-li se zájmem či údivem. To j sem tedy alespoň
v duchu kvitoval s povděkem a,jel"jsem dál. Jařku, děvčata a ty pane starosto též,považuji
za vbodné snad i nutnó, trochu vás pokárat. Asi takto a proto - že mám dobrý sluch, tudíž už
ve dveřích tohoto ,,salonu" jsem slyšel * postřehl, že se tu bavíte o nemocech! A to je chyba,
věřte. ŘeŠit problematiku nemocí, nemocnosti je možná, snad tak trochu čili rádoby zajimavé,
ale rozhodně společensky nevhodné - toliko citát mého psychiatra moji milí a milé taky.
Takže, doporučuji, bavte se třeba, třeba o sexu - no co, có, tak vzpomínejte! Bejvalo to přece
Ňzné arŮzně-namezi, u lesa, při měsíčku a na Esperu či na Mexiku to bylo taky fajn!

Přiznám se - toho psychiatra jsem si vymyslel, ale jinak ty doktory, tedy pardon, lékaře
přesněji respektuji. Snad proto , že tojejich povolání, to není jenom práce - to je poslání
vzdělaných. obětavých jedinců. Ono se lehce řekne ,,praktický lékař", jenom - ale on je v té
své ordinaci vlastně sám sobě primářem! A zdravotní sestry či sestřičky ve špitálech i u těch
praktiků - to jsou ,,Alenky z říše divů" tvrdím já.

No, a vrátímeJi se k těm svátkům vánočním, přiznejme si, že nejkrásnějším a nejbohatším
dárkem pro kťdého i každou znás je to zdravíčko.

Pokoj lidem dobré vůle

FIŘTÍKJosef



HAslč! RADí oečnNůul

Mimořádné události spojené se zimním obdobím

Nástup zimního období přináší kromě radosti milovníkům zimy a vyznavačům
zimních sportů také řadu starostí a nepříjemných událostí spojených s poklesem
teplot, vytápěním objektů či vznikem námraz a přívaly sněhu. Výjezdy hasičů v tomto
období souvisejí převážně s požáry spojenými s provozem kotlů centrálního vytápění
a dopravními nehodami,

Požáry a otravy oxidem uhelnatým
Zastavme se nejdříve u problematiky topné sezóny a připomeňme si v této
souvislosti alespoň několik základních informací. Základní lhůta pro čištění spalinové
cesty na pevná paliva s celoročním provozem (např. běžný rodinný dům), kde je
výkon kotle do 50kW, je 3x ročně. U spotřebiče na kapalná paliva 2x ročně a 1x za
rok je potřeba provést údržbu spotřebiče na plynná paliva. Vyhláška Ministerstva
vnitra číslo 3412016 Sb., o čištění, kontrole a revizi spalinové cesty je benevolentní
v tom, že umožňuje občanům, pokud jsou toho schopni, si čištění spalinové cesty na
pevná paliva provést svépomocí. Minimálně jednou do roka však musí komín
prohlédnout kominík,
Je-li před znovuuvedením zařizení do provozu po klimaticky teplém období
zanedbána pravidelná údržba, hrozi jeho uživateli kromě nebezpečí požáru
i možnost otravy oxidem uhelnatým. Ta může nastat jak v případě špatně
průchodného komínového tělesa, tak i poruchou samotného tepelného zdroje.
Vzhledem k tomu, že záludnost úniku oxidu uhelnatého spočívá v tom, že není vidět
ani cítit, doporučujeme při užívaní těchto zařízeni instalaci detektorů oxidu
uhelnatého.

Dopravní nehody
Také pro snížení možnosti vzniku dopravních nehod v zimním období je důležité
dodržovat určitá pravidla. Rozhodně bychom před jízdou neměli zapomínat na řádné
očištění vozidla od sněhu a námrazy, Malé průzory v čelním skle nejsou pro
bezpečný výhled zvozu zdaleka dostačující, Dejme za jízdy pozor také na padající
sníh a led ze střechy vozidel, díky kterému může dojít k dopravní nehodě.
Nezapomeňme na novelu zákona č. 36112000 Sb., o provozu na pozemních
komunikacích, zákon č. 13312011 Sb., v souvislosti s povinností používat v období od
1. listopadu do 31. března zimní pneumatiky, pokud to stav vozovky vyžaduje. A také
na to, že pro jízdu na sněhu bychom je měli hustit o cca 20 kPa více, než v létě.
S tvorbou náledí je třeba nejčastěji počítat na mostech, v lesních úsecích a ve
vyjetých podélných stopách, Odstup mezi vozidly je důležité udržovat větší než na
suché vozovce. Minimálně tolik metrů, kolik činí polovina naší rychlosti v km. Mějme
také na paměti, že vytápěnívozu a vytvářené teplo přispívá k větší únavě a ospalosti,
protojenutnýpravidelnýpřísunčerstvéhovzduchu.
Zároveň bychom měli pamatovat na to, že v zimním období můžeme uvíznout na
silnicích v kolonách i několik hodin. Proto je vhodné při jízdách na delší vzdálenost
mít plnou palivovou nádrž, ve vozidle deku, případně teplé nápoje. Při jízdě do
horských oblastí nezapomeňme na zimní Yetézy, lopatu a trochu písku vhodného
k podsypání kol vozu uvízlého na zledovatělé vozovce.

i i !-l



odstraňování ledu a sněhu ze střech budov
Za bezpečný stav a údržbu střech zodpovídají výhradně majitelé objektů, kteří jsou
povinni průběžně odstraňovat sníh a led ze střech, aby nebyla střešní konstrukce
nadměrně zatížena a nedošlo k ohrožení kolemjdoucích lidí nebo majetku. Je tedy
na vlastnících nemovitostí údržbu provést vlastními silami nebo si včas zajistit
specializovanou firmu, která sníh ze střech odklidí. Pokud to nejde, je třeba rizikový
prostor alespoň viditelně označit nebo ohradit.
Obecně lze řici, že profesionální hasiči sníh, rampouchy nebo ledové převisy ze
střech neodklízejí, Jsou určeni k záchranné činnosti a zasahují pouze tehdy, když
jsou bezprostředně ohroženy životy, zdraví a majetek občanů. Mohou pomoci
v místech s větším pohybem osob, zejména u budov s veřejným zájmem, jako jsou
například školy, školky, zdravotnická zařízeni, úřady, domovy pro seniory.
U obecních budov mohou být na pomoc povoláni se svojí technikou dobrovolní
hasiči, jejichž zřizovatelem je příslušná obec.

Autor: pon Mgr. lva Michalíčková
koord i n áto rka p reve ntiv n ě vých ovné či n n o sti
HZS Libereckého kraje
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Hořet může kdykoliv a kdekoliv -
z důvodu a příčin, o nichž se vám aninezdálo, ale vy musíte vždycky prokénat, že jste nic
nezanedbali" Toliko řekl Ing.Kpt. Havel z jabloneckého útvaru, tenkrát, v debatě u kafička po
provedené kontrole u nás na závodě -bezzávad, samozřejmě!

Proč tenhle úvod, ptáte se? Ale - všechno souvisí se vším a nebo život jejen náhoda,

chcete-li. Setkali jsme se tehdy -no, vloni to bylo, spolu s mojí paní Oldřiškou v tanvaldském
Grandu s bywalým vedoucím výroby v našem závodě,jo a byla s ním též jeho paní Libuška.
Ta o naší fabrice taky mnohé věděla, vlastně znala, protože byvalazdtavotní sestrou u našeho

závodního lékaře - a ten věděl snad všechno! A ještě musím dodat, žeten náš šéf výroby,
Jenda, byl námi ostatními,,poddanými" vnímám coby,,styčný důstojník" ředitele závodu-
v tom dobrém smyslu slova, prosím!

Takže, podobně jako my se tihle dva přišli do toho Grandu posilnit i osvěžit, přisedli jsme si
k nim a debatu zaměříl Jenda na naší spolupráci tenkrát - čili vzpomínky.

Asi takto - člověče Pepíku (to j ako j á) , zrovna tuhlečky j sme s Libuškou na tebe, na ten dril,
kter;ý si zaveďI a udržoval nazávodé ve věci bezpečnosti práce apožérní ochrany. A
uýsledek? No, neměli jsme na fabrice jedinou nemoc zpovoláni, ani jeden smrt'ák no apožát
taky ne! Proč o tom mluvím? No protože mám dojem, že v době dnešní na těch výrobních
závodech i na stavbách jsou zranéni i smďáky nějak moje časté a o požárech - darmo mluvit!

Zrovna tuhle, nedávno uvedli v televizníchzpráváchve známostpožár v Jablonci - střecha
bazénu tam hořela. Jářku, tak to jsem taky viděl a ne náhodou - protože zprávy sleduji denně

a se zájmem. Ale to zdůrazřnji - ty úrazy apožáry nejsou pro mne senzace, zajimají mne řekl
bych že z profesního hlediska.

Třeba v tom Jablonci, jak říkáš, ta střecha, hned po ránu to bylo - mám za to, nepochybně
příěinou či důvodem toho požáru bylo podcenění, zpochybnění požámíprevence!
Tak a to podceňování ve věci požární ochrany i bezpečnosti práce - v tomhle punktujsem byl
prostě neoblomný. Přišel-li na ílne někdo - stalo se, ne že ne - se zdůvodněním ,, šéfe, to je
dobry, vždycky jsme to tak dělali, nic se nestalo.. .." - tak v tom momentě jsem vybuchnul,
vždycky.,,Jo, tak to znám, tuhle písničku - tisíckrát to budete riskovat, nic se nestane a při
tisíc prvně krát to blafne"!
Prevence - asi takhle to uvedu. Tady Libuška, tj. tvoje paní a naše zdravotní sestra o té

,,vojančině" v porcelánce něco ví" Minimálně jedenkrát do roka jsme takhle my tři, tj. moje
maličkost, pan doktor a Libuška s blokem a tužkou v ruce prošli celou fabriku. To aby pan
doktor i sestřička měli přehled o práci a pracovním prostředí našich zaměstnanců - a to
prosím včetně sociálního zézemi! Pravidlem byly, to jaksi navíc měsíční, čtvrtletní, pololetní i
celoroční statistické výkazy mnou vyhotovené, s panem doktorem projednané a jimtéž
podepsané.

Ale tady a teď mne Jenda vrátil na původní zamýšlenou ,,požétní kolej" a zdůraznil, že u
nás přece nikdy nehořelo, to proto, že jsem byl neoblomný apřísný. Jářku, to ano, s tím
souhlasím, muselo to tak bý. Razil jsem heslo, vlastně dvě -,,Rozklad armády zaěíná
tolerováním prvního utrženého knoflíku" a nebo taky stručněji ,,Brácha nebrácha, z hrušky
dolů!"

To b;ývalo tak, třeba - riáno hned při vstupu do závodu jsem si nechal ještě noční ostrahou
předložit knihu zéznarnipruběhu noění služby. Doěetl jsem se tenkrát, že na pracovišti



prvovýroby nebyl po skončení směny ze sítě odpojen elektrický vařič. Prkotina? Jak pro koho.
Poté, to už ,, od sebe" jsem neprodleně zavolal předrákovi elektroúdržby. Můj požadavek
založený na obecně známém,,PříkazuŘ.Z.* zněl 'o Bez diskuze, ihned, odeber a ke mně
dones el. vařič z pracoviště prvovýroby. Stalo se, do dvaceti minut a věřte, ředitele závodu
musel příslušný pan mistr požádat o navrácení. Horko bylo mistrovi z toho jednání, ale zarlčil
se dodržovánímpŤíkazu- odpojovat ze sítě! Dnes už to nebolí, takže to je možná i trochu
úsměvné, ale účel světí prostředky - byt'výchovné. Všichni tenkrát znalri amnozí si dodnes
pamatují firnou propagované heslo: ,,El. vařič zapojený do sítě je potencionální zdroj
p ožétrního nebezpeč í" !

Jindy to zase - zavolali mě ,,plynaři'" zÚsti, že prý v 15 hodin přijedou na naši regulační
stanici plynu a budou svářet. Připravte podmínky a protokol. Stalo se; a nehořelo - to proto,

že všechno bylo tak jak má být!

Taky se stalo, to zase jindy, informoval mne náš pan stavitel, že zítra budou pracovníci jím
sjednané firmy lepit otevřeným plamenem IPU na velkou střechu. Bylo na mě, abych zajistil
požárně bezpečnostní podmínky. Stalo se. Ráno jsem se ohlásil pracovníkům firmy a jednal
jsem s jejich předákem. Především, vaše doklady prosím, o kvalifikaci pro práci s otevřeným
ohněm. A byly rozpaky, nesmírné" Jo doklady,průkazy, ty máme ale doma. Zapomněli jsme
je. Neodpustil jsem si takové to dloubnutí do žeber - ,,asi na pianě jsou, doma" ale to mě
nevadí. Sbalte si své ,,saky paky" a přijeďte třeba hned zítra, ovšem s těmi doklady - máte-li
je vůbec! Samozřejmě, že napoplašný zvonec zvonil pan stavitel azéůty jsem byl ,,na
koberci" u pana ředitele. Člověče, víte jak těžko se shanějí řemeslníci a vy je pošlete domů?
Jářku, neprokánali kvalifikaci, neměli doklady. No dobře, a to jsi nemohl vyhotovit a dát jim
k podpisu,,čestné prohlášení" o držení těch dokladů? Jo, to je tedy jen zdánlivě dobqí nápad,
ale je mě líto, to j sem nemohl, protože Zákon o požárni ochraně ani j eho prováděcí vyhláška
neznají atudíž nepřipouštějí takovou alternativu. ZavŤeli by nás oba a nebo mne zcelaurčitě
kdyby to těm chlapům na střeše ,,blaflo"! Pro úplnost, jen tak ,,ze sportu" jsem tuhle ,,kauzu"
konzultoval s majorem Černým jabloneckého útvaru - souhlasil s mým nekompromisním
jednáním! Prevence bezpečnostipráce ipožarní ochrany, to byl vždycky můj velký odrazový
můstek, takže -
- dnes a denně jsme měli sešlost, respektive jednání v 6,20 hod. u tunelové pece tj. moje
maličkost, mistr pece a šéf výroby, zaúčelem kontroly výpalu, kvality apožétrní nezávadnosti
- první pracovní den v měsíci se činili vždy hned ráno v 6,00 hod. určení členové závodního
hasičského družstva a vypalovali komín té stáložámé pece. No co, na fu pravidelnost si zvykli
i občané ,,deseňáci". Účele- a cílem bylo správné spálení hořlavých usazenin v ocelovém
komíně naší pece a známkou zdařilrého díla byl plamen nad komínem - ,,liška na komíně"
jsme tomu úkazu říkali
- takovou další vžitou prevencí byla delší ,,procházkď'závodem, kterou se fimou absolvoval
pan ředitel- ovšem 1 x měsíěně! Úsměvné bylo, stalo se jednou, když se mě svěřil pan

ředitel, že do té qýroby chodí nerad - oni ti lidé na mě pořád něco chtějí a taky si stěžují.

Jářku, to lze řešit - chodit by jsi měl i sám a kdykoliv, hlarmě častěji, to aby ses naučil
rozeznávat oprávněné nebo smyšlené hlášky.
Ale na závér našeho setkání a jednaní či spíše vzpomínání při účasti našich paní jsem na

emeritního šéfa Jendu vytáhl ,eso z rukálrr". Vzpoměň si Jendo, u nás přece hořelo, jednou,

náhle a dost. Tenkrát v parném létě to bylo, v neděli. Jirka byl u té naší tunelové, jednomužnó



pece sám a neunikl jeho pozornosti kouř a posléze í zk,rat na trafu. Jirka jednal operativně,

s rozvahou, účelově a rychle. Prvním, posléze i druhým hasícím přístrojem po ruce uhasil
hned v zárodkuten oheň a poté se neprodleně věnoval hlášení. No, nevolal hasiče - jeho

zásah lryl přece účinný" Informoval ředitele závodu, poté mne, a pak jsme přivolali mechanika
i energetika a ti pak přivolali své zámečníky a elektriktíře. No, a ráno v pondělí pak se pec

rozlela znovu, protože to trafo hoši vyměnili - no, měli jsme ho přece jako prevenci v zásobě.

Ráno, v pondělí jsem pak informoval hasiče - profíky v Jablonci a ti přijeli vzápětí. Vlastně,
byl tu pan Kpt. Vokoun a po krátké prohlídce ,, místa činu" vyhotovil protokol o události -
spíš formalita pro pojišťovnu to byla. V diskuzi na úrovni ředitele i v tom protokolu se

uvádělo, že příčinou požáru byla bezesporu,,únava materiálu". Dalším pozitivním poznatkem

pak bylo faktum rychlého, neohroženého zásahu jednomužné obsluhy pece. Nedá mě to a

řeknu po pravdě, že zde padla i zrnínka o mé zásluze ve věci školení a výcviku. Na toto

,,ocenění" jsem reagoval ihned, ale jinak - navrhnul jsem finanční odměnu pro neohroženého
pecaře Jirku. K tomu pan ředitel souhlasně přikývnul a jelikož železo se má kout dokud je

žhavé,ještě týž den jsem šek na dohodnutou částku ve prospěch Jirky předložil panu řediteli
k podpisu - stalo se!

Člověče, povídá Jenda, to už více méně nazávěr našeho setkání - u nás se vlastně nic z toho

co bylo pŤikazem zákona či vyhlášky nikdy nedělalo jenom ,j*o". Jářku, vím, vzpomínám -
jedenkrát ročně jsem u ředitele ,,škemral" o termín pro celozávodní školení spojené s evakuací
všeho osazenstva azastaveni qýroby. Ve snaze vyhovět, povolal k poradě tebe, Jendo coby
šéfa výroby. V tomhle trojlístku jsme se pak dohodli na datu a hodině provedení. A musím
Ťíct, popravdě, lidi měli pro takové ,,vzrůšo" pochopení - únik do klubu, školení formou
přednášky, kterou jsem nečetl, protože čtená přednáška je ničemnost a lidi při tom usínají - ti
moji posluchači tedy nespali, nikdy! Jo, a taky jsme uvítali pozvané zástupce okresního útvaru

P.O. a ještě dodám, že pto úplnost se naši hasiči postarali sirénou a několika dělbuchy o

věrohodnost akce a taky důvodu k úniku. Ohlas? Tážete se? .. ......dobrá věc se podařila!

Důležitou, nedílnou součástí odvahy je opatmost. A příklady táhnou -kéž by vždycky.
Pamatujte moji milí a milé taky - vždycky při odchodu z domečku či z bytečku odpojte
elektrospotřebiče ze sítě. No však víte, přeloženo do češtiny to znaóí: vytáhneme vidlici
kabelu ze zásuvky - vařič, konvici a mikrovlnka taky!

FIŘTÍKJosef

Úspěšný člověkví co chce,

talql ví co nechce -
a umí se podle toho zařídit!



Tříkrá!ová sbírka 2O2t

Tříkrálová sbírka je poselstvím lásky a požehnáním, je přáním pokoje, štěstí, zdraví. Ve dnech od 1" -

1,4,1,.2021, koledníci přinesou zvěst, že nikdo není sám. Ovšem nadcházející sbírka proběhne jinak,

než jsme zvyklí" Pandemie koronaviru před nás postavila výzvu,jak tuto tradičnísbírku uchopit.

Lednová koleda bude muset proběhnout s omezením fyzického kontaktu, jelikož zdraví a bezpečnost

našich dárců a koledníků je prioritou. Hlavníčást sbírky se tedy přesune do online světa. Tři králové

tentokrát nezazvoní fyzicky u Vašich dveří, ale můžete je pozvat do domovŮ prostřednictvím

webu www.trikralovasbirka.cz.

10.1,.2021, kolem 11:00 hodin můžete na Příchovicích vidět Kašpara, Melichara i Baltazara, jak

projíždítuto oblast Jizerských hor na koních a přispět jim do kasičky Charity ČR.

Výtěžek sbírky je určen na pomoc nemocným, handicapovaným, seniorům, matkám s dětmi

vtísnia dalším jinak sociálně potřebným skupinám lidív regionech, kde sbírka probíhá (v našem okolí
je to Tanvald, Kořenov, Desná, Velké Hamry, Plavy). Konkrétnívyužití získaných peněz je zveřejněno

v záměrech jednotlivých charit na výše uvedené webové stránce.

Radost znarozenl děťátka Ježíše Krista a požehnání do všech dní nového roku 202].!

Markéta Hlubučková



J e z e v č í k - je malý pes s velkým srdcem.

Standart této rasy dozorují v Německu auznartý jejako krátkosrstý, hrubosrstý, dlouhosrstý
amalý, neboli trpasličí. Předurčena je tato rasa k účelům loveckým - to jako norník, ale i jako
barviň, tj. k dohledávce zvěře. Ovšem, že v rétmci toho standartu, se mimo jiné uvádí, že
jezevčík jako takový vyniká též rrysokou úrovní společenského chování. Je to k nevíře, ale to
tak.

Měl jsem tenkrát, před lety jezevčičku - dlouhosrstá mahagonová krasavice to byla. Patnáct
let pro ílne ,,pracovala" při výkonu ,,práva myslivosti" a doma pak byla její ,,velitelkou" naše

panička. A říkali jsme jí Bobina - Bobča, tedy té jezevčici.

Byl jí rok a něco málo k tomu, když jsem j í vzal s sebou na její první společný hon - lov
drobní zvéŤe se konal 

"tj. 
zajíc abažantkohout. Měli jsme tehdy sraz,tj. slavnostní začátekve

,,formance" tehdej šího Motorestu na Besedě. Seděli j sme u stolů - jak j inak že ano, při béžné
diskuzi a v očekávání občerstvení. Servírován byl klasicky gulášek - resp. srnčí ragů to bylo.
Jo, ale jako pitivo k tomu bylo jenom nealko, protože nás navštívila hlášená policejní hlídka
zaúčelemkontroly dokladů, zbraní a toho pitiva taky. Všechno bylo v pořádku - jak má b;ft,

tj. : doklady, zbrané a přímo vynikající bylo to ragů. A věřte, moji milí, že pohostit policejní
hlídku v akci, to je pro nás myslivce tradice a čest!

Ale co, stalo se ataky mne potěšilo - seděl u stolu po mé levici zkušený lesník Václav a ten

se maličko, řekl bych shlédl v té mé fence, seděla po mé pravici. Takže Venda, coby mj. i
zkušený kynolog povídá - poslyš, to tvé fenče, to se hned tak nevidí. Na můj tazaý pohled
pak dovětil - no víš , viděl jsem už ledacos, ale takhle moudrá hlava není k vidění často.

Vendova ptognóza, ta jeho slova, to vše se potvrdilo ještě týž den a to pát a párkrát.
Byli jsme vyzvání k nástupu na,,fraiplace" před Motorestem a byly projevy vedoucích
činitelů, lovecké Halali hřmělo ze dvou borlic - takové to zdtlraznění slály to bylo ataky
volání k pořádku.

Pořádek, ten teda byl. Po očku jsem sledoval to mé fenče, však byla na takové akci poprvé.
Byli tu myslivci jí známiineznámi a taky lovečtí psi tu byli, velcí ohaři. Ovšem, r,.tip byl
v tom, že já jsem tu Bobču neměl na vodítku, měla volnost. A světe div se, ona při tom
ceremoniálu seděla před naší řadou asi tak dva metry - pozomá, klidná, dtiežitá řekl bych.

Uznánim a chválou na její adresu se nešetřilo, a to mne těšilo. No co, ješitní jsme občas
všichni - byl jsem hrdý na ní a vnímal jsem to spíš jako odměnu zavýcvik a péči.
Ale ještě jednou se toho dne Bobča yyznamenala. Totíž, u ,,Paííže" byl odtrouben konec

první leče, čili přestávka. Honci, čili nosiči úlovku provedli ,,výlož", tj. podle tradice srovnali
úlovek na palouku a my lovci jsme něco málo, každý ze svých zásob posvačili. Jo, a lahvinku
ze ,,Slovače" nechal kolovat Dominik - taky tradici, no a psi, ti velcí ohaři pobíhaltmezi
námi ve síaze získatněco od těch svačinkářů. Ale jinak tomu bylo v případě Bobiny. Žaane
pobíhání či jiné pofiderní zaJmy. Přisvojila si zodpovědnost zavyložený úlovek, sedla si k té
vyloží - a byla dtiežitá. Zaregistroval jsem to faktum jen takovým tím periferním viděním a
mlčel jsem, s utajeným úsměvem. Pokračování pak bylo rovněž úsměvné. To když
myslivecký hospodář coby vedoucí honu přišel ke mně s prosbou. Poslyš Pepo - to jako já -
domluv té své fence ať vydá chlapům tuvý|ož, ona je k tomu vůbec nenechá přistoupit. Věděl
jsem to, však jsem to po očku sledoval, ale s hraným úsměvem jsem šel na,,místo činď'a
povídám - ale miláčku, co to vyvádíš, buď hodná a tu zvěřinu ntím dej. Za dobré slovo - stalo
se! A byl to další chovatelský úspěch a nebetyčný obdiv nauky.

No a jak ten čas letí - v roce příštím, koncem června to bylo, jsem vzal s sebou do revíru tu'
mojí jezevčičku na lov smce. Pro ni věc neznámá, čili její první lov toho druhu. Neměl jsem

srnce vybraného čili obeznámeného, takže jsme šli jen tak, šloulačkou. Fenka chodila po

revíru se mnoq jen tak, bez vodítka, volně. Vodítko by mě vlastně svazovalo ruce a nebyl pro

to důvod, byla ovladatelná, Bobča. Měl jsem jenom, to pro každý případ na krku zavěšenou



všemocnou píšťalku a jako ýzbrojjsem zvolil celopažnou kulovnici ČEZráZe 6,5 x 57

lrybavenou zaměřovací optikou a k tomu ještě nezbytný dalekohled Meopta 7 x 50. Šli;sme
revírem nahoru jako k věži a pod fořtovnou jsem se rozhlédl po lučinách. Byl tam, smec.
Přiložil jsem dalekohled k očím, abych jej obeznal a Bobča se chtěla taky podívat. Vzal jsem
jí do náruče a šeptám - jen se podívej, srneček, ale ten není pro nás, je to chovný kus. Viděla
jej, to jsem poznal, protože v tom momentě natáhla hlalu na dlouhém krku vpřed. Tomu
mému našeptávání moc nerozuměla, ale smířila se s tím, že jdeme dál. Směrem dolů jsme
přešli přes silnici,byl již podvečer a od jihu jako by se bližilamračna, doufám, že
nezmokneme. Došli jsme bez úhony na lkostelní cestu" a tu jsem s povděkem zaregistroval,
že lučinou směrem k nám nahoru stoupá srnec. A co víc, bleskově jsem dalekohledem ověřil,
žeten by mohl byt náš - byl nevhodný k dalšímu chor,,rr, čili pruběrný, odstřelový, takového
nepustíme do říje!

No jo, ale byli jsme na té cestě coby na firplace, bez krytiny, bez opěry - co teď a co
potom? Řešení jediné: klekl jsem na koleno, kývnul jsem na fenku ,,knoze", založil jsem

kulovnici do ramene a ěekal. Po chvíli dorazil, to v pruběhu pastvy k cestě a v momentě, kdy
ji směrem nahoru překračoval, jsem usadil záměmý hrot optiky na jeho hrudi -,,na komoře",
říkáme my myslivci, a stiskl jsem spoušť. Věřte, slyšel jsem úder střely, postřehl jsem jeho

reakci, ale on šel dál! Žeby prušvih? I to se při lol.u stává, ale byly tu přece ty mé poznatky.
Ty byly neomylné, řekl bych, ale navzdory tomu onzmizel v tom bukovém byť nizkém
porostu. Došli jsme těch asi šedesát metrů na nástřel, a jelikož tam prostě nebyl, dal jsem

fence povel a pokyn - hledej! Poslechla, ráda- ale zmizelav té houštině a napadlo mne, že
teď budu krom srnce hledat i pejska. Ale, asi takto. Ve chvíli kdy dozněla tahle moje chmurná
představa, bylo všechno jinak - nadějné. Totlž, z té houštiny, nedaleko zazněI hlas mé f..rky.
Ňafala, řekl by laik, ,,hlásila" úspěšný lov, říkáme my myslivci. Neváhal jsem a šel jsem hned
ve směru hlasu a po chvíli - padesát metrů, a byl jsem na místě. Seděla ta moje Bobča u

,,zhaslého" kusu a neúnavně ,,hlásilď'konec úspěšného lovu a vlastně ještě úspěšnější
dohledávky. ,,No ty seš ale hodnej pejsek prosím tě, kde tě tohle učili?" Nejinak - prstě tohle
byly geny, nepochybné.Takže, začalijsme plnit další nezbytné úkony, při nichž ona měla jen

,,dozor". Nejprve srnec dostal tzv.,,posledníIlryz", úspěšný lovec pak,,zálomek" zaklobouk
apakuž to bylo ,jenom" ošetření a přeprava zvéŤiny. Vraceli jsme se, no už bylo značně šero

a pak teprve jsem si všimnul, že jsme vůbec nezmokli. Ve snaze trochu to shrnout konstatuji
významnou spolupráci a úspěch psa. Úspěšný jsem byl rovněž - střela byla při prvotním
hodnocení umístěna na ,,komoře" a dodatečně se pak prokazalo, kulí roztňené srdce. I takto
střelený kus mívá schopnost v rámci setrvačnosti pohybu ujít značnou vzdálenost, No, a
úspěšná byla i ta moje vynikající zbraň ČZ 6,S x 57 -první poválečný typ v roce 1946 jež se
vyznačuje suchým třeskem rány aminimální balistickou Kivkou.

No a tak se stalo - i dobré informace se šíří rychle - že přišel můj kamarád myslivec Zdeněk
s návrhem, že bychom mohli při účasti mého psa ulovit pruběrného obeznaného srnce v lese
mezi silnicí a kostelní cestou, a to naháňkou. To bylo tak - stručně, jasně. Zdeněk s kulovnicí
v ruce předstoupil nazápadním okraji lesa a moje maličkost s Bobčou jsme nastoupili u

,,Hrubých kanálů", tj. u potoka a zvolna jsme postupovali směrem ke Zdeňkovi. Fenka šla na
volno, tj. asi deset metru přede filnou a deset ode mne po pravé straně a já jsem při chůzi
jenom občas ťuknul klacíkem do stromu. A nic se nedělo, ale snad přece. To už jsme se blížili
ke kraji lesa, kde vartoval předstoupený Zdenék a tu přece, zahlédnul jsem pohyb před nrámi -
něco se tarnmezi stromy mihlo. Žeby přece jen? Určitě ano, protoževzápětihoukla tána-
nepochybně Zdeňkova kulovnice to byla. Po chvíli jsem vystoupil z lesa a Zdenék v nejistotě

hlásil - člověče Pepo, přišel, ale střelba v pohybu, znáš to, asi jsem minul, odskočil. Jrářku, ale

kámo, mýlíš se, rána byla asi dobrá - říká moje Bobina. Ten kus nepochybně leží kousek od
nás. Taky že jo. V houštině, pouhých patnáctmetrů od nás byl áaslý srnec a sólo hlasitého
hlášení měla neomylná Bobča - seděla u něho. Následovalo tudíž chválení pejska resp. fenky.



Zvěřině jsem osobně zadal ,,posledniltyz" a na čepeli loveckého nože jsem úspěšnému lovci
předal záIomek za klobouk a při podání ruky jsem mu blahopřál k úspěšnému lovu. No a po

tak zvaném malém qývrhu jsem se rádi ,,dřeli" do kopce k autu na silnici a dozorovala to, jak
jinak - naše taky úspěšná společnice Bobinka.

No co, rádi neradi jsme vešli ve známost a stalo se tudíž párkát,žebylažádána asistence
při neúspěšném lolu. Takhle jednou k večeru to bylo, slunce viselo nad Ještědem, přijel pro

nás Frantík. No, myslivec, jak jinak, ažepú naŠumburské stráni jim po nepřesnéňné
odskočil srnec a dohledat by jej mohla jedině Bobča. Moc se mě to tenkrát nehodila - byl
jsem toho času ještě coby rekonvalescent po operaci prostaty, ovšem odmítnout jsem nemohl.

Zaprvé proto, že Bobča se mohla zbláznit nadšením - Frantíka zna|a a voněl lesem, to za
druhé. Takže pojedeme, aspoň se svezeme pořádným autem a s sebou potřebujeme krom
pejska taky píšťalku- zázračnou. Stalo se - ,,na místě činu" jsem nasadil fenku na stopu a ona

,jela". Nástřel byl na té louce na stráni - v zimé to byla sjezdovka a celoročně pak svodnice
Šumburského vodovodu. No a ta stopa nás vedla do vedlejšího lesa. Jo, byl to porost tak
dvacet či třicet let a navíc byl pro ptoŤezávce - čili džungle. Ale netrvalo dlouho, dohledávka
byla úspěšná, hlásila z jednoho místa fenka. Seděla u zhaslého kusu a hrdě oznamovala všem,
snad, že nejlepší, nejúspěšnější je tady ona. Měla pravdu!

No a taky se stalo - takhle na podzim to bylo, skoro o půlnoci. Přesně 23,30 nás budilo
zvonění. Otevřel jsem, rozespalý, nerad a za dveŤmi byli dva policisti. Jářku - co jsem

provedl? Ale vy nic, vlastně nikdo nic, ale my máme prosbu. Na Šumburce, na té okresce nad
Liazem jsme zahlédli srnce. Nepochybně zrartěný, zatáhnul nahoru do lesa, takže máme
představu, že byste to mohl prověřit - při účasti vašeho pejska coby vyhlášeného,
osvědčeného barváře. Takže, vzal jsem tehdy auto, pejska, ale taky naše panička prosadila
svojí účast a jeli jsme zatim policejním autem. Když se to umí - no dohledala ten kus Bobča
po chvíli, ale nebyl zhaslý,jenom bezmocný. Jako bych to tušil. Kromě nezbýné píšťalky na
krku jsem měl, to na řemeni u pasu lovecký n:ůž,,zayazák" zvaný. Bylo to jediné možné
humárrní řešení - ,,závaz" tímzavazákem. Společnými silami - policisté mě pomohli, jsme

dali ,,úlovek" do kufru mého auta a rozloučili jsme se s nimi. Jo, ještě jsem je z toho titulu své
funkce jednatele sdružení pozval na mysliveckou pobavunaniž bude tenhle úlovek
zužitkován Datum a hodinu upřesníme a pánové, vezmete s sebou též své drahé polovičky,
tedy vaše paninky.

Ale věřte, moji milí, jezevčík, to je povahou takoqý profesor, řekl bych" Moudry, ale není
tvrdohlavý jak mnozí neználkové se domnívají - to on je jenom samostatný. Reaguje mnohdy
na povel zdrženlivě, řekl bych - jojo, slyším, poslechnu, hned jdu - jen co si to tady dodělám,

lyřeším! U nás to bylo tak - při šoulačce po lese, či pochůzce po vesnici byla vždy na volno.
A vždycky ťapkala pár metru přede ílnou, ovšem na každém rozcestí, vždy zastavila a
ohlédla se s dotazem - tak kudy? Kam? Stačilo vždy - jen prstem jsem pokynul, buď vlevo,
vpravo či vpřed. Kývla moudrou hlavou a pokračovalanaznačeným směrem. Taky,,odolná"
byla třebas vůči slepicím_ cizím, doma jsme je neměli. Čili vec neznžtmá,takhle zlara- celou
zimu jsme j
e nikde neviděli a najednou jsme u jedné chalupy měli hejno téměř po ruce, dá se říct. Byl
jsem zvědav na reakci té mé svěřenkyně, tím spíš, že ony ty slípky zaěaly poplašně kvokat,
pobíhat a kohout vůbec dělal hrdinu. A co na tohle vzrušo Bobča? Klídek a jako by řekla - to
při mé fantazii -,, co se tu natřásáš ty kokrháči? Kdyby sem chtěla, tak by ztebe peří lítalo,
ale paníček by se zlobil" - a otočila hlavu na druhou stranu. Reagoval jsem neprodleně -,,ty
seš ale hodnej pejsek". Nezastavila se, jenom ohaňkou máv|a, a to jako by řekla - ,jávim" "

A nebo toto - šli jsme tenkrát na houby, za Štěpráoku, resp. za Turnovskou chatu. Azača|o
to hned u chaty. Byl tam takoqý solitér obrostlý nějakým křáčím aztoLlo Bobča k údivu
svému i našemu vypíchla hejno černých slepic. Divili jsme se, všichni - tj. moje maličkost i
panička, byla přece s námi a fenče se asi divilo nejvíc -,,co tady dělají slepice? V lese? Měli



by tu přece blt bažanti?!" No co, peří nelítalo, to ne a po chvíli jsme v hloubi lesa zjistili -
vlastně to moje paní Oldřiška lryděšeně hlásí, ženám chybí Bobča! Konstatuji - no to nic, asi

si rozšířila revír po nějaké, nejspíše po veverčí stopě. Ale dávej pozor . pískat nebudu!

Stoupneme si za strom a klid, tucho - nemluvit, ani nešeptat. A taky že jo * do pěti minut se

dost opodál něco mihlo mezi stromy a to,,něco" po chvíli ,,přijelo" s nosem po naší stopě

radostně k našemu stromu. Jařku, ,jsi hodný pejsek, ale můžeš bý i hodnější - nikam nechoď,

necourej se!" Věřte, ponejvíc rozuměla tónině mého kazari a už se nevzdalovala.
Taky se stalo, to zase jindy, pozval mne na lov srnce švagr do Pelhřimova. Byl tehdy ve

funkci mysliveckého hospodáře. A měl taky jezevčici. Ovšem, tu na čekanou nevzal, že pý je
neklidná, na posedu kňučí a ruší. No co, lov byl úspěšný, střílel Otík. Totiž původně mě on na

tékazaíelně nabíze| svojí kulovnici, abych střílel, ale to jsem s díky odmítl. Ovšem, snad

právě proto jsem ještě jednou přijel, v záŤito bylo. Ale tentokrát jsem byl vybaven-
dalekohled, kulovnici rovněž s optikou a jezevěici Bobinou. Taky naše panička s námi jela,

ale dámičky, tj. spolu se švagrovou měly jiný program. Takže, Bobča se vizuelně seznámila

s revírem apo ,,zahnizdéni" nakazatelně jsme konstatovali dobře zazvéŤenouhonitbu. Přišel
brzy,ten správný, k lovu předurčený srnec. Otík dal mlčky pokyn ke střelbě no avzápétí,to
v ohni mé tány, srnec klesl na té otevřené scéně. Po našem sestupu dolů Otík hodnotil kvalitní
umístění střely, chválil ,,práci" mé fenky, tj. klid nakazatelně a její ,,hlášení" úspěšného lovu.

Doma pak nás chválily obě paničky a nadšená byla i Otova fenka. Jenže chyba lávky - toto

nikdo z nás nečekal. Obě ty jezevčice se na nás snad domluvily a osvojily se ten úlovek
natolik - no, prostě, nechtěly ho vydat. Ale dopadlo to dobře - to jaksi v rámci všude

poplatného hesla:,,Za dobré slovo, všechno."
Uvažuji co říci závérem k té vzpomínce na skutečné zde uvedené události, resp. příběhy.

Snad toto, pokusím se zdůraznit. Pes je přítel člověka a myslivec bez psa je jen poloviční
myslivec! Ale ještě toto - statistika íiká, že snad každá čtvrtá rodina v naší zemi je

chovatelem či držitelem psa. A možností, tj. volby podle rasy je povícero. Mám zato, že u

myslivců pŤevažuji ohaři, a|e i jezevčíci coby norníci abarváíi, no a ti ostatní ,,civilové" pak

mají tu možnost volby ještě větší. Ale podle mne, na této ,,tapetě" převažují v době současné
:-jorkšíři a čivavy. Zeby domněnka? Jenom? Nikoliv, jsou to zaručené informace - dva

jorkšíry má naše paní kadeřnice a naši sousedé mají také jednoho. A ta čivava? No tak toto

vynikající fenče máme doma, kde znalostem a dodržování společenských moresů ji s použitím

podmíněných reflexů učí moje, vlastně naše panička.

Existuje mezinámi chovateli či držiteli pejsků jedno, řekl bych, že dost známé rčení ?

,,Náš pes, to je člen rodiny"!

F IŘTÍKJosef
,, Kdo neměl v životě psa,

neotevřel celé své srdce."



UPOZORNENI - na Obecním úřadě
Kořenov j s ou zdarma pro občany platící
místní poplatek zaodpadk dispozici pytle na
tříděný odpad : PET Lahve, plasty
z domácností, nápojové kartony a plechovky.
Žádámevšechny, kteří tyto pýle využívají,
aby do nich dávali pouze odpad, který tam
patři. Zavázané pytle odkládejte na stanoviště

k tomu určená (místa kde se vyskytují barevné

nádoby na tříděný odpad a klece na pl.tle).

ceny za odvoz pytlů na Tko s logem

svozové firmy Marius Pedersen s.r.o. od
1.1.202l :

110litrů : 66,-Kč
60 litrů: 33,-Kč

Možnost třídění odpad v naší obci :

Pytlový sběr: pet lahve, nápojové kartony,
plasty z domácností, kovy ,textil
Nádoby na tříděný odpad:
Pet lahve, sklo, papír , textil
( u odevzdávání odpadu do nádob na papír
žádáme všechny, aby papírové krabice
sešlapávali, více se nám toho vejde) @

STÁLE )zAKUJEME - zíoÁun všechny

obyvatele, aby nádoby na tuhý komunální
odpad přistavovali vždy v úterý večer ( před
svozovým dnem) -firma má dva různé svozy -
ranní a odpoledni. Nikde není psáno, že

zrovna 14 denní svozje odpolední, o čemž se
mnozí z vás přesvědčili v měsíci únoru.

V pňpadě, že budou nádoby přistaveny pozdé,
tj. ažve středu, nebudeme tyto situace řešit ani
my ani svozová firma.

V nádobách nesmí být stavební suť, horký
nebo mírně vlažný popel - tyto nádoby
nebudou vyveženy ! ! ! ! Ke vzplanutí svozového

auta dojde velmi rychle i z vlažného popela

aaaaallltlltlllllaalllllallallaa!llllll

Od 1.11.2020 nastává zimní období §vozu
s četností KOMBI ( červená nálepka )
tzn.l x 1 týden

STÁLE pnrpolrÍNÁlrn povinnost hlásit
změny týkajíci se okolností, které mají vliv na

ýši poplatku zaodpaď: přihlášení k trvalému
pobYu, zménatrvalého pobYu, změna ve

vlastnictví stavby. NebudeJi OÚ oznámeno, že

se okolnosti podstatné ke vzniku poplatkové
povinnosti změnily, bude postupováno dle
daňového řádu.

při změně trvalého pobytu z naší obce ie
třeba vrátit nádobu na odpad na obecní
úřad !!!!
Veškeré infotmace týkající se odpadového

hospodařství Vám podá p. Čermáková, tel.

483399035, e-mail:
cermakova. evidence@seznam. cz
ll lll! !llalalrll lalll l llll l

COWD - INFO

Sí;žše pl*tí, že p*kgtď si *ě§t"ď.* ještě xzevyzv*l§í

jedn*rárcvé r*aŘky{ lS *sJ , které zajistiía
*l;ec Keřeruov { seni*ři *a§ 65 íeť včetně}, t*k

se pr*;s{.m uusíaule, máte je tu připravené.

Na pokladni Oújióu iró'ftnate i.idtlcí občá^,
k iiiodeji jeQnóiázó;iié ió;a§ký ,,,ďó,ipělácké" i
dětské - 50 ks, tal'eiňi'/jM,;!ké

Budou tady s námi ještě asi dlouho, tak
neváhejte,.,.

Pokud někdo z tt,vale bydlících seniorťl, kteří
nemaíí nikr:ho, kdo by se o ně posíctral ,bude
potřebor"aí dezinfekci na rltce, pomoci
s nákupem základních potravin, vymednout

léful apad. ať se ome telefoniclry na
tel: 608539426 - p. Čermáková, bucleme se

snažit pomoci.

Nové telefonní číslo na poštu Kořenov:
954 246 849



INFORMACE OÚ

PRoYoZ OBECNÍHo ÚŘauu v době
nouzového stavu znaíízenívlády ČR
(pandemie COVID-l9) :

pondělí 9,00 - 12,00 13,00 * 15,00

středa 10,00 - 12,00 13,00 - 16,00
(v případě změn sledujte www.korenov.cz)
V ostatní dny je možné úřad navštívit po
předchozí telefonické dohodě.
Žádáme občany, aby navštěvovaly úřad jen
v nejnutnějších případech a to se zakrvtým
nosem a ústv (rouškovou, šálou, nákrčníkem
apod.) a u vchodu použili desinfekci na ruce.
pokud se necítí dobře, abv vše řešili
t el qfoni c lE ne b o e -m ail e m.

Zároveň, aby maximáIně vylživaly
bezhotovostní plátby.

Doufáme, že tohle opatření brzo skončí a celá
pandemie bude brzo zanám|

PROVOZ OÚ V DOBĚ VÁNOČNÍCH
svÁrxŮ A KoNcE RoKu 2020

23.12.2020 - ZAVŘENo - čerpóní řádné
dovolené

28.12.2020 - 7,00 - 12,00 - uzavření pokladny
pro rok 2020

30.12.2020 - 7,00 _ 12,00

31.12.2020_ ZAvŘENo

KONTAKTY:
starosta:

Luboš Marek - 602273459
starosta@korenov.cz

místostarosta:

Stanislav Pelc - 724096583

o u. k o r e n ot{Ďs e z n a m. c z
Čermáková Leona - 4 83 3 gg03 5 ; 608 5 3 94 2 6

c e rmuk ov a ev i d e n c @s e zn am- c z
(podatelna, místní poplatky, evidence
obyvatel, pokladna, legalizace a vidimace )
Řehořkovó Jana - 4 8 3 704 1 5 5 ; 724 1 4 260 t

bv tv. k o r e n ol@s e zn am. c z
(bý.hospodářství, evidence vodné-stočné,
hřbitovy)
Slavíkovú Petra - 4 83 704 l 54 ; 77 5907 5 02

vystuvba@korenov.cz
(odbor výstavby)

č.tl. : 1925445110100

č.ú. - poplatek z pobytu 196972370257l0I00
Web: www.korenov.Qz
ID :717bp2y
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V případě problému s příjmem TKR ( televizní
kabelová rozvod) a poruch veřejného osvětlení

volejte :

p. Doležal :777 |7l 414

Od nového roku bude provoz TKR
zajišt'ovat firma KATRO SERVIS spol.

s.r.o., která by se měla spojit se všemi, kdo
platili tuto službu OÚ Kořenov.
www.katro_.cz
e-mail: katro@katro.cz
tel.z +420 487 070 007
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